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PROCES-VERBAL 
Încheiat în şedinţa ordinară a Consiliului Local al Sectorului 6 

din data de 28.03.2024 
 
 

Lucrările şedinţei au început la orele 16.30 în sala de ședințe a Primăriei Sectorului 6 
cu sediul în Calea Plevnei nr. 147-149, sector 6, Bucureşti. 
 La prezidiu au luat loc următoarele persoane:  

- dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6 al Municipiului Bucureşti; 
- dl Demirel Spiridon, Secretarul general al Sectorului 6; 
- dl Lucian Dubălaru, Președinte de ședință; 
- dl Gâdiuță Alexandru Valeriu, Viceprimar al Sectorului 6; 
- d-na Ștefan Mihaela Ana Maria, Viceprimar al Sectorului 6; 

 În deschiderea lucrărilor şedinţei dl Demirel Spiridon, Secretarul general                        
al   Sectorului 6, face prezenţa consilierilor. La începutul ședinței au fost prezenți 24                      
de consilieri locali din 27 de consilieri locali în funcție. Pe parcursul ședinței a venit                     
dl Coșcodaru. Au lipsit dl Simion E. și dl Zainea. 
 Convocarea membrilor Consiliului Local al Sectorului 6 s-a făcut în scris prin poșta 
electronică, prin Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 580 din 22.03.2024, în temeiul 
dispoziţiilor art. 133 alin. (1), art. 134 alin. (1) lit. a), alin. (3) lit. a) și alin. (5), art. 135,                 
art. 155 alin. (1) lit. b) şi lit. e) și ale art. 196 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de Urgență            
a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările 
ulterioare, invitația la ședință precizând data, ora și locul desfășurării acesteia. 
 Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 580 din 22.03.2024 a fost publicată în ziarul 
Adevărul în data de 26.03.2024, a fost adusă la cunoştinţa publică prin afişare la avizierul                         
Primăriei Sectorului 6 și pe site-ul instituţiei.  
 Menționăm că ședințele Consiliului Local al Sectorului 6 pot fi accesate pe site-ul 
instituției la adresa www.primarie6.ro, la secțiunea Ședințele consiliului local și pe pagina                  
de facebook la adresa facebook.com/PrimariaSectorului6. 
                                    Anexă la Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 580 din 22.03.2024 
Nr. 
Crt. 

Comisii de 
specialitate 

ale 
C.L.       

Sector 6 

 
PROIECT ORDINE DE ZI 

1. 
 

Aprobarea procesului-verbal al ședinței ordinare din data de 
29.02.2024 şi a procesului-verbal al şedinţei extraordinare, convocată 
de îndată, din data de 11.03.2024 

2. nr. 1 și     
nr. 5 

Proiect de hotărâre nr.  66/18.03.2024 privind aprobarea 
documentației tehnice, faza D.A.L.I. și a indicatorilor    
tehnico – economici aferenți obiectivului de investiții    
“Reabilitare străzi, alei, trotuare și parcări în zona delimitată de Splaiul 
Independenței – Str. Doina Cornea – Str. Nicolae Cesărescu Economu 
– Parcul Politehnica (microzona 24 – Nord – Est) - Obiect 1 –    
Aleea f.n. adiacentă Str. Nicolae Cesărescu Economu” 
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3. nr. 1 și         
nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 68/18.03./2024 privind aprobarea 
documentației tehnice, faza D.A.L.I și a indicatorilor    
tehnico – economici aferenți obiectivului de investiții    
“Reabilitare străzi, alei, trotuare și parcări în zona delimitată de Splaiul 
Independenței –   Str. Doina Cornea – Str. Nicolae Cesărescu 
Economu – Parcul Politehnica (microzona 24 – Nord – Est) - Obiect 2  
– Strada Athanasie Stoicescu Economu” 

4. nr. 1 și     
nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 71/18.03.2024 privind aprobarea 
documentației tehnice, faza D.A.L.I. și a indicatorilor    
tehnico – economici aferenți obiectivului de investiții    
“Reabilitare străzi, alei, trotuare și parcări în zona delimitată de Splaiul 
Independenței – Str. Doina Cornea –str. Nicolae Cesărescu Economu – 
Parcul Politehnica (microzona 24 – Nord – Est) - Obiect 3 –    
Strada Ion Topor, Plutonier 

5. nr. 1 și     
nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 72/18.03.2024 privind aprobarea 
documentației tehnice, faza D.A.L.I. și a indicatorilor    
tehnico – economici aferenți obiectivului de investiții    
„Reabilitare străzi, alei, trotuare și parcări în zona delimitată de Splaiul 
Independenței – Str. Doina Cornea – Str. Nicolae Cesărescu Economu 
– Parcul Politehnica (microzona 24–Nord – Est) - Obiect 4 -    
Strada Drajna” 

6. nr. 1 și       
nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 73/18.03.2024 privind aprobarea 
documentației tehnice, faza D.A.L.I. și a indicatorilor    
tehnico – economici aferenți obiectivului de investiții    
“Reabilitare străzi, alei, trotuare și parcări în zona delimitată de Splaiul 
Independenței – Str. Doina Cornea – Str. Nicolae Cesărescu Economu 
– Parcul Politehnica (microzona 24 – Nord – Est) – Obiect 5  -    
Strada Ștefan Marinescu, locotenent” 

7. nr. 1 și         
nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 74/18.03.2024 privind aprobarea 
documentației tehnice, faza D.A.L.I. și a indicatorilor    
tehnico – economici aferenți obiectivului de investiții    
“Reabilitare străzi, alei, trotuare și parcări în zona delimitată de Splaiul 
Independenței – Str. Doina Cornea – Str. Nicolae Cesărescu Economu 
– Parcul Politehnica (microzona 24 – Nord – Est) – Obiect 6 -    
intrarea Miorița” 

8. nr. 1 și         
nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 75/18.03.2024 privind aprobarea 
documentatiei tehnice, faza D.A.L.I. și a indicatorilor    
tehnico – economici aferenți obiectivului de investiții    
“Reabilitare străzi, alei, trotuare și parcări în zona delimitată de Splaiul 
Independenței – Str. Doina Cornea – Str. Nicolae Cesărescu Economu 
– Parcul Politehnica (microzona 24 – Nord – Est) – Obiect 7 –     
strada  Miorița” 

9. nr. 1 și         
nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 76/18.03.2024 privind aprobarea 
documentatiei tehnice, faza D.A.L.I. și a indicatorilor    
tehnico – economici aferenți obiectivului de investiții    
“Reabilitare străzi, alei, trotuare și parcări în zona delimitată de Splaiul 
Independenței – Str. Doina Cornea – Str. Nicolae Cesărescu Economu 
– Parcul Politehnica (microzona 24 – Nord – Est) –  Obiect 8 –    
Strada Alexandru Borneanu, sublocotenent” 



Page 3 of 20 

 

10. nr. 1 și         
nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 78/18.03.2024 privind aprobarea 
documentației tehnice, faza D.A.L.I. și a indicatorilor    
tehnico – economici aferenți obiectivului de investiții    
„Reabilitare străzi, alei, trotuare și parcări în zona delimitată de Splaiul 
Independenței – Str. Doina Cornea – Str. Nicolae Cesărescu Economu 
– Parcul Politehnica (microzona 24 – Nord – Est) –  Obiect 9 – 
Intrarea Bârsaneiˮ 

11. nr. 1 și         
nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 77/18.03.2024 privind aprobarea 
documentației tehnice, faza D.A.L.I. și a indicatorilor    
tehnico – economici aferenți obiectivului de investiții    
„Reabilitare străzi, alei, trotuare și parcări în zona delimitată de Splaiul 
Independenței – Str. Doina Cornea – Str. Nicolae Cesărescu Economu 
– Parcul Politehnica (microzona 24 – Nord – Est) - Obiect 10 –    
Strada Corvinilor” 

12. nr. 1 și    
nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 70/18.03.2024 privind aprobarea 
documentației tehnice, faza D.A.L.I. și a indicatorilor    
tehnico – economici aferenți obiectivului de investiții    
“Reabilitare străzi, alei, trotuare și parcări în zona delimitată de Splaiul 
Independenței – Str. Doina Cornea – Str. Nicolae Cesărescu Economu 
– Parcul Politehnica (microzona 24 – Nord – Est) – Obiect 11 – 
Intrarea Ochiuri” 

13. nr. 1 și         
nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 69/18.03.2024 privind aprobarea 
documentației tehnice, faza D.A.L.I. și a indicatorilor    
tehnico – economici aferenți obiectivului de investiții    
“Reabilitare străzi, alei, trotuare și parcări în zona delimitată de Splaiul 
Independenței – Str. Doina Cornea – Str. Nicolae Cesărescu Economu 
– Parcul Politehnica (microzona 24 – Nord – Est) – Obiect 12 -    
Strada Alexandru Iacobescu” 

14. nr. 1 și     
nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 67/18.03.2024 privind aprobarea 
documentației tehnice, faza D.A.L.I și a indicatorilor    
tehnico – economici aferenți obiectivului de investiții    
“Reabilitare străzi, alei, trotuare și parcări în zona delimitată de Splaiul 
Independenței – Str. Doina Cornea –  Str. Nicolae Cesărescu Economu 
–  Parcul Politehnica (microzona 24 – Nord – Est) – Obiect 14 –    
Alee f.n. adiacentă străzii Alexandru Borneanu sublocotenent” 

15. nr. 4 și     
nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 84/22.03.2024 privind solicitarea acordului 
Consiliului General al Municipiului București în vederea schimbării 
destinației imobilelor (C1, C2 și teren), identificate cu numărul 
cadastral 247153, situate în București, Sector 6, strada Răsadniței    
nr. 59, din spații destinate activităților didactice, în spații destinate 
construirii unui centru social multifuncțional cu dotări sportive și 
culturale pentru copii și trecerea din administrarea Administrației 
Școlilor Sector 6 în administrarea Consiliului Local Sector 6 prin 
Direcția Generală de Asistență Socială şi Protecția Copilului Sector 6  

16. 

nr. 1 și    
nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 80/22.03.2024 privind aprobarea indicatorilor 
tehnico-economici și a documentației - Memoriu tehnic justificativ 
pentru execuția lucrărilor de intervenție structurală și lucrări de finisaje 
și instalații interioare, care condiționează și care sunt condiționate    
de realizarea lucrărilor de modernizare, reabilitare termică    
și de intervenție structurală, aferenți obiectivului de investiție „Școala 
Gimnazială nr. 309” din Sectorul 6 al Municipiului București 



Page 4 of 20 

 

17. 
nr. 1 și         
nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 85/22.03.2024 privind aprobarea indicatorilor 
tehnico-economici actualizați și a documentației - Memoriu general 
actualizat pentru obiectivul de investiție: Lucrări de modernizare – 
reparații interioare Grădinița nr. 230 

18. 
nr. 1 și         
nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 86/22.03.2024 privind aprobarea indicatorilor 
tehnico-economici actualizați și a documentației - Memoriu general 
actualizat pentru obiectivul de investiție: Lucrări de modernizare – 
reparații interioare Grădinița nr. 208 

19. 
nr. 1, nr. 4  

și nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 83/22.03.2024 pentru stabilirea costului 
mediu lunar de întreținere pentru un beneficiar asistat în cadrul 
Centrului de Zi pentru Persoane Adulte cu Dizabilități, pentru    
anul 2024 

20. 

nr. 5 și         
nr. 6 

Proiect de hotărâre nr. 82/22.03.2024 privind aprobarea executării 
de către Administraţia Domeniului Public şi Dezvoltare Urbană    
Sector 6 a obiectivului de investiții: Desființare construcții, 
reconformare spațială, consolidare, amenajare peisagistică, amenajare 
drum ocazional carosabil, circulații auto și pietonale, amenajare spații    
de recreere, culturale, educative, sport și comerț și organizare 
executare lucrări pentru obiectivul: PARCUL LACUL MORII parte 
din proiectul ”Regenerare urbană zona Lacul Morii din Sectorul 6    
al Municipiului București” 

21. 
nr. 1 și         
nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 88/22.03.2024 pentru aprobarea contractării 
unei/unor finanțări rambursabile interne în valoare de până    
la 150.000.000 lei 

22. 
nr. 1, nr. 4  

și nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 313/14.12.2023 privind dotarea unităților    
de învățământ preuniversitar de stat de pe raza Sectorului 6,    
cu defibrilatoare semiautomate/automate pentru resuscitare 

23.  Întrebări și interpelări. 
 

Dl Demirel Spiridon, secretar general: Bună ziua, doamnelor și domnilor consilieri!                   
Vom începe şedinţa noastră de astăzi cu efectuarea prezenţei! Sunt prezenţi 24 de consilieri 
locali din 27 de consilieri locali în funcţie. Lipsesc dl Coșcodaru, dl Simion E. și dl Zainea. 
Domnul președinte, aveți cuvântul! 
  Dl Lucian Dubălaru, președinte de ședință: Vă mulțumesc, d-le secretar general!   
 Bună ziua, doamnelor și domnilor consilieri! Şedința de astăzi a fost convocată prin 
dispoziția domnului primar numărul 580 din 22.03.2024 și anunțul a fost publicat în             
ziarul Adevărul din data de 26.03.2024.  

Avem la dosar rapoartele de informare depuse de către responsabilul pentru relația cu 
societatea civilă prin care ne informează că față de proiectele propuse pe ordinea de zi și pe                        
site-ul instituției Primăriei Sectorului 6, de la societatea civilă, nu au fost primite propuneri,                  
sugestii sau recomandări pentru amendarea acestor proiecte. 

Dacă sunt modificări pe ordinea de zi? Dacă nu sunt modificări, supun la vot ordinea 
de zi. Voturi „împotrivăˮ? Nu sunt voturi „împotrivăˮ. „Abțineriˮ? Nu sunt „abțineriˮ.                           
Voturi „pentruˮ? Cu 24 de voturi „pentruˮ, ordinea de zi a fost aprobată.  

 Vă rog, dl primar! 
 Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Bună ziua, stimați colegi! Voiam să vă 

zic câteva lucruri, pentru că sunt mai multe proiecte pe ordinea de zi, pentru care vă cerem 
votul și să știți de ce facem acest lucru. Vedeți, aici sunt o grămadă de proiecte care se referă 
la zona din Grozăvești, zona adiacentă Economu Cesărescu, o zonă care acum este în plină 
destructurare și pe care am promis să o structurăm. Acolo se intră foarte mult cu auto 
individual. Zona este super aglomerată, în special de firme și o școală privată,                         
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vin studenții, inclusiv cu mașina în zonă și aglomează foarte mult. În acest moment,                   
noi propunem să resistematizăm zona, nu doar să o asfaltăm, deci, o resistematizăm cu totul 
și nu se va mai putea parca pe trotuare. În momentul de față, nu ai un trotuar pe unde să mergi 
prin Grozăvești, ați văzut în ce situație este. Deci, acesta este unul dintre lucrurile pe care vă 
rog să îl votați și cel de-al doilea lucru la care vă cer sprijinul să îl votați astăzi este și acest 
împrumut. Așa cum am promis, când și grupul P.S.D. a ridicat problema anul trecut,                  
mergem mai departe cu anveloparea. Deci, acest împrumut vizează, în special, continuarea 
proiectelor noastre de eficiență energetică. Ca noutate, am început să implementăm o nouă 
soluție pentru avelopare, mult mai eficientă din punct de vedere energetic, în sensul că, nu se 
mai pune doar termopan și se pune tripan și în sensul că, montăm recuperatoare de căldură și 
celule fotovoltaice, astfel încât blocurile să fie cu adevărat eficiente energetic și să nu mai 
existe risipă. Acestea sunt cele două proiecte. Evident, toate trebuie să le votăm, 
din punctul meu de vedere, pe toate le susținem și vă cer sprijinul în acest sens și vă 
mulțumesc!  

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumim, domnule primar! Primul punct de pe ordinea de zi. 
Vă rog, dl secretar general! 

 Dl Demirel Spiridon: Doamnelor și domnilor consilieri, vă supun spre aprobare 
procesul-verbal al ședinței ordinare din data de 29.02.2024. Dacă sunt discuții, vă rog?               
Dacă nu sunt discuții, vă supun la vot. Voturi „împotrivăˮ? Nu sunt. „Abțineriˮ?                   
Nu sunt. Voturi „pentruˮ? Cu 25 de voturi „pentruˮ, în acest moment, procesul-verbal a fost 
aprobat. A venit dl Coșcodaru. 

De asemenea, procesul-verbal al ședinței extraordinare din data de 11 martie.                    
Dacă sunt discuții, vă rog? Dacă nu sunt discuții, vă supun la vot procesul-verbal.                
Voturi „împotrivăˮ? Nu sunt. „Abțineriˮ? Nu sunt. Voturi „pentruˮ? Cu 25 de voturi 
„pentruˮ, procesul-verbal a fost aprobat. Mulțumesc! Domnule președinte, aveți cuvântul! 

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc! Domnule primar, vă rog! 
Dl Ciprian Ciucu: Îmi cer scuze, colegi, trebuie să vă mai cer votul pentru un 

proiect. Uitasem de el și nu știu cum uitasem. Nu știam că ne-am mișcat, totuși, atât de bine. 
Bine, ne-am mișcat mai de mult bine. Este pentru proiectul cu numărul 20 privind amenajarea 
zonei Lacului Morii. Știți foarte bine, am organizat un concurs internațional de soluții,                   
un concurs la care s-au prezentat 13 companii și a câștigat concursul de soluții, organizat de 
către Ordinul Arhitecților, o firmă româno-belgiană. Am reușit să luăm terenul și am reușit să 
intabulăm terenuri adiacente. Avem inclusiv proiectarea. Deci, nu mai durează foarte mult și 
vor începe lucrările la parc pentru că, prin concursul de soluții, noi nu am cerut doar studiul 
de fezabilitate, am cerut și proiectare. Am primit avizul, în sfârșit, de la Apele Române, 
inclusiv comisia de baraje a avut un punct de vedere și ne-a dat avizul favorabil, deci, nu este 
niciun fel de problemă. Singura condiție este să îl terminăm în 2 ani de zile, ceea ce și trebuie 
să facem. Într-o primă etapă, vom începe cu insula. Insula va fi adusă parțial la nivelul apei și 
va conține facilități de tip plajă și multe alte elemente de tip parc. Este foarte prietenos 
proiectul cu mediul, are și niște insule plutitoare, foarte prietenoase cu fauna. Deci, în prima 
fază, vom avea insula Lacului Morii. În a doua fază, vom avea trenul adiacent digului, cel de 
2 km și vom conecta Parcul Crângași cu Parcul Lacul Morii. Aceasta se va întâmpla.            
Deci, va fi o zonă de promenadă superbă de la metrou, de la Crângași și până la insulă.  

Într-o fază ulterioară, adică tot anul acesta, o să ne apucăm și de sudul Lacului Morii, 
pentru că foarte multă lume întreabă de el. Aici, avansăm cu grijă, pentru că avem o veste 
foarte bună de la Apele Române, dânșii au reușit să primească o finanțare pe P.N.R.R. și să 
repare digul. Dacă ați fost, în ultimul timp, în partea sudică a lacului, probabil că ați observat 
că acele…, cum se numesc, dale, nu știu, acele bucăți imense de beton, nu sunt la locul lor,         
s-au degradat de-a lungul timpului și ei au câștigat această finanțare și este o veste foarte 
bună pentru Sectorul 6, pentru că vor repara digul și am discutat cu ei cum să facem, cum să 
aibă accesul, ca amenajările noastre să nu îi împiedice pe ei și viceversa, adică ne-am 
coordonat cu ei, nu este niciun fel de problemă, asta doar așa, ca informare pentru dvs.,               
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dar nu asta votăm astăzi. Astăzi votăm doar faptul că aprobăm executarea de către 
Administrația Domeniului Public. Practic, până acum, primăria s-a ocupat. Deci, ce votăm,             
ca să știm ce votăm. Până astăzi, Direcția de Investiții și primăria s-au ocupat de concursul        
de soluții și de proiectare și de a obține toate avizele, doar că, așa cum știți dintotdeauna,           
pe zona parcuri, cea mai mare experiență o are A.D.P.-ul și trebuie să-i și felicităm pe colegii 
de la A.D.P. care au reușit să facă faza 1 a Parcului Liniei și în curând vor termina și faza 2            
a Parcului Liniei. Deci, ei au cea mai mare experiență, ei trebuie să fie cei care 
implementează un asemenea proiect. O altă veste bună este că ne-au vizitat reprezentanții 
Comisiei Europene și pe finanțări de tip bauhaus, din tot orașul, din tot Bucureștiul, cel mai 
mult le-a plăcut proiectul nostru. Deci, vom avea finanțare, cel mai probabil, dar până nu văd 
contractul de finanțare semnat, nu pot să zic nimic, dar este cel mai probabil să avem 
finanțare din fonduri europene pentru acest important proiect. Deci, astăzi o să vă rog să 
votăm, doar să nu se mai ocupe primăria, să nu scoatem la licitație și să scoată A.D.P.-ul și 
imediat ce votăm, A.D.P.-ul este în măsură să scoată la licitație direct lucrările pentru că, aşa 
cum spuneam, proiectarea deja există și are absolut toate avizele. Nu a fost deloc ușor să 
obțin toate aceste avize și vreau să felicit și echipa de arhitecți, au fost permanent în contact 
cu noi și ne-au însoțit la toate instituțiile pe la care am fost, ca să obținem aceste avize, cu 
explicații detaliate. Aceasta voiam să mai adaug și vă mulțumesc!  

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc, domnule primar!  
Trecem la punctul doi de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 66/18.03.2024 

privind aprobarea documentației tehnice, faza D.A.L.I. și a indicatorilor tehnico – economici 
aferenți obiectivului de investiții “Reabilitare străzi, alei, trotuare și parcări în zona 
delimitată de Splaiul Independenței – Str. Doina Cornea – Str. Nicolae Cesărescu Economu 
– Parcul Politehnica (microzona 24 – Nord – Est) - Obiect 1 – Aleea f.n. adiacentă                      
Str. Nicolae Cesărescu Economu”. 

 Discuții dacă sunt? Vă rog, dl consilier Bojdan! 
 Dl Alexandru Teodor Bojdan, consilier local: Mulțumesc, domnule președinte! 

Cred că este o noutate pentru noi faptul că nu mai aprobăm indicatori tehnico-economici 
pentru reabilitarea unei întregi zone și prima întrebare este de ce se întâmplă acest lucru și 
votăm indicatori pentru fiecare străduță în parte?  

A doua întrebare este, ce se întâmplă cu Nicolae Cesărescu Economu, dacă nu mă 
înșel, cea mai importantă stradă din zona respectivă și când urmează să intre indicatorii la 
vot?  

 A treia întrebare, pe care am primit-o din partea unui cetățean pentru microzona 21. 
În zona Dreptății sunt o serie de intrări, străduțe foarte mici care nu au nici asfalt. Pe mine  
m-a abordat o doamnă, în timp ce strângeam semnături și m-a întrebat care este situația cu 
intrarea Mecanicilor și cu toate celelalte intrări, străduțe neasfaltate din zona Militari, 
microzona 22 și microzona 21, dacă și pentru acelea urmează să avem o abordare similară, 
indicatori tehnico-economici pentru fiecare în parte, măcar pentru asfaltare, pentru că nu au 
nici asfalt? Mulțumesc! 
  Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc! Cineva din executiv? Vă rog, domnul city 
manager! 

Dl Paul Moldovan, administratorul public al Primăriei Sectorului 6: Bună ziua! 
Sigur. Referitor la zona Grozăvești, de ce sunt separate pentru că, în primul rând erau 
cadastre separate și am vrut să evităm întregul coșmar administrativ legat de alipiri, dezlipiri, 
cu care ne-am mai confruntat și de aceea sunt separate și am venit așa, cu ele, în ședința de 
consiliu. În ceea ce privește Economu Cesărescu, știu că acolo am avut o mică problemă sau 
o problemă mai specifică, legată de o rețea sau conductă de la ELCEN, pentru care noi a 
trebuit să facem un studiu de soluție, să îl prezentăm la ELCEN, ELCEN-ul să îl avizeze, 
după care să mergem mai departe cu demersul de autorizare efectivă a lucrării rutiere.                    
Pe microzona…, cred că vorbiți de niște alei neasfaltate pe care noi le-am văzut, o să le 
abordăm pe fiecare, legat de Strada Dreptății, le știm, le-am văzut și noi. Acolo, noi nu am 
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intervenit pe toată microzona 22, am vrut doar să continuăm străzile principale care veneau 
din microzona 21. De aceea, noi nu am intrat pe acele alei, le-am discutat cu colegii de la 
Investiții și le vom reabilita. Mulțumesc! 

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc! Dacă mai sunt alte intervenții? Vă rog, dl Pană!  
Dl Traian Pană, consilier local: Mulțumesc, domnule președinte! În proiectul                   

de hotărâre este trecut Nicolae Cesărescu Economu. Nu este Cezărescu? Când cauți pe 
google, Cezărescu apare, cu „zˮ, nu cu „sˮ.  

D-na Aura Crăciun, director executiv Direcția Tehnică: Pe google a rămas cu „zˮ,          
dar este… 

Dl Lucian Dubălaru: Vă rog, la microfon, ca să rămână și înregistrat! Mulțumesc!   
D-na Aura Crăciun: A fost modificată denumirea arterei de circulație                           

în nomeclatorul stradal al P.M.B.-ului. Deci, corect este așa, Nicolae Cesărescu. Pe google          
nu      s-a modificat.  

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc pentru clarificări! Dacă mai sunt alte interpelări, 
dacă nu, trecem la vot! Vă rog, pentru proiectul numărul 66! Voturi „împotrivăˮ? Nu sunt 
voturi „împotrivăˮ. „Abțineriˮ? Nu sunt „abțineriˮ. Voturi „pentruˮ? Cu 25 de voturi 
„pentruˮ, proiectul a fost adoptat. 

 Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 68/18.03.2024 privind 
aprobarea documentației tehnice, faza D.A.L.I  și a indicatorilor tehnico – economici aferenți 
obiectivului de investiții “Reabilitare străzi, alei, trotuare și parcări în zona delimitată de 
Splaiul Independenței – Str. Doina Cornea – Str. Nicolae Cesărescu Economu –                     
Parcul Politehnica (microzona 24 – Nord – Est) - Obiect 2  – Strada Athanasie Stoicescu 
Economu”.  

Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, trecem la vot. Voturi „împotrivăˮ?              
Nu sunt voturi „împotrivăˮ. „Abțineriˮ? Nu sunt „abțineriˮ. Voturi „pentruˮ? Cu 25 de voturi 
„pentruˮ, proiectul a fost adoptat. 

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 71/18.03.2024 privind 
aprobarea documentației tehnice, faza D.A.L.I.  și a indicatorilor tehnico – economici 
aferenți obiectivului de investiții “Reabilitare străzi, alei, trotuare și parcări în zona 
delimitată de Splaiul Independenței – Str. Doina Cornea –str. Nicolae Cesărescu Economu – 
Parcul Politehnica (microzona 24 – Nord – Est) - Obiect 3 – Strada Ion Topor, Plutonier.  

Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, intrăm în procedură de vot.                   
Voturi „împotrivăˮ? Nu sunt voturi „împotrivăˮ. „Abțineriˮ? Nu sunt „abțineriˮ.                     
Voturi „pentruˮ? Cu 25 de voturi „pentruˮ, proiectul a fost adoptat. 

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 72/18.03.2024 privind 
aprobarea documentației tehnice, faza D.A.L.I. și a indicatorilor tehnico – economici aferenți 
obiectivului de investiții „Reabilitare străzi, alei, trotuare și parcări în zona delimitată de 
Splaiul Independenței – Str. Doina Cornea – Str. Nicolae Cesărescu Economu –                         
Parcul Politehnica (microzona 24–Nord – Est) - Obiect 4 - Strada Drajna”.  

Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, intrăm în procedură de vot.                 
Voturi „împotrivăˮ? Nu sunt voturi „împotrivăˮ. „Abțineriˮ? Nu sunt „abțineriˮ.                   
Voturi „pentruˮ? Cu 25 de voturi „pentruˮ, proiectul a fost adoptat.  

Următorul punct ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 73/18.03.2024 privind 
aprobarea documentației tehnice, faza D.A.L.I. și a indicatorilor tehnico – economici aferenți 
obiectivului de investiții “Reabilitare străzi, alei, trotuare și parcări în zona delimitată de 
Splaiul Independenței – Str. Doina Cornea – Str. Nicolae Cesărescu Economu –                       
Parcul Politehnica (microzona 24 – Nord – Est) – Obiect 5  - Strada Ștefan Marinescu, 
locotenent”.  

Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, intrăm în procedură de vot.                   
Voturi „împotrivăˮ? Nu sunt voturi „împotrivăˮ. „Abțineriˮ? Nu sunt „abțineriˮ.                       
Voturi „pentruˮ? Cu 25 de voturi „pentruˮ, proiectul a fost adoptat.  
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Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 74/18.03.2024 privind 
aprobarea documentației tehnice, faza D.A.L.I. și a indicatorilor tehnico – economici aferenți 
obiectivului de investiții “Reabilitare străzi, alei, trotuare și parcări în zona delimitată de 
Splaiul Independenței – Str. Doina Cornea – Str. Nicolae Cesărescu Economu –                       
Parcul Politehnica (microzona 24 – Nord – Est) – Obiect 6 - intrarea Miorița”.  

Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, voturi „împotrivăˮ? Nu sunt voturi 
„împotrivăˮ. „Abțineriˮ? Nu sunt „abțineriˮ. Voturi „pentruˮ? Cu 25 de voturi „pentruˮ, 
proiectul a fost adoptat.  
  Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 75/18.03.2024 privind 
aprobarea documentației tehnice, faza D.A.L.I.  și a indicatorilor tehnico – economici 
aferenți obiectivului de investiții “Reabilitare străzi, alei, trotuare și parcări în zona 
delimitată de Splaiul Independenței – Str. Doina Cornea – Str. Nicolae Cesărescu Economu 
– Parcul Politehnica (microzona 24 – Nord – Est) – Obiect 7 – strada  Miorița”.                   

Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, voturi „împotrivăˮ? Nu sunt voturi 
„împotrivăˮ. „Abțineriˮ? Nu sunt „abțineriˮ. Voturi „pentruˮ? Cu 24 de voturi „pentruˮ, 
proiectul a fost adoptat. Domnul Copaci nu este prezent în sală.  

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 76/18.03.2024 privind 
aprobarea documentației tehnice, faza D.A.L.I. și a indicatorilor tehnico – economici aferenți 
obiectivului de investiții “Reabilitare străzi, alei, trotuare și parcări în zona delimitată de 
Splaiul Independenței – Str. Doina Cornea – Str. Nicolae Cesărescu Economu –                     
Parcul Politehnica (microzona 24 – Nord – Est) –  Obiect 8 – Strada Alexandru Borneanu, 
sublocotenent”.  

Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, intrăm în procedură de vot.                   
Voturi „împotrivăˮ? Nu sunt voturi „împotrivăˮ. „Abțineriˮ? Nu sunt „abțineriˮ.                       
Voturi „pentruˮ? Cu 24 de voturi „pentruˮ, proiectul a fost adoptat.  

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 78/18.03.2024 privind 
aprobarea documentației tehnice, faza D.A.L.I. și a indicatorilor tehnico – economici aferenți 
obiectivului de investiții „Reabilitare străzi, alei, trotuare și parcări în zona delimitată de 
Splaiul Independenței – Str. Doina Cornea – Str. Nicolae Cesărescu Economu –                        
Parcul Politehnica (microzona 24 – Nord – Est) –  Obiect 9 – Intrarea Bârsaneiˮ.                  

Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, intrăm în procedură de vot.                 
Voturi „împotrivăˮ? Nu sunt voturi „împotrivăˮ. „Abțineriˮ? Nu sunt „abțineriˮ.                    
Voturi „pentruˮ? Cu 24 de voturi „pentruˮ, proiectul a fost adoptat.  

Următorul punct ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 77/18.03.2024 privind 
aprobarea documentației tehnice, faza D.A.L.I. și a indicatorilor tehnico – economici aferenți 
obiectivului de investiții „Reabilitare străzi, alei, trotuare și parcări în zona delimitată de 
Splaiul Independenței – Str. Doina Cornea – Str. Nicolae Cesărescu Economu –                    
Parcul Politehnica (microzona 24 – Nord – Est) - Obiect 10 – Strada Corvinilor”.               

Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, voturi „împotrivăˮ? Nu sunt voturi 
„împotrivăˮ. „Abțineriˮ? Nu sunt „abțineriˮ. Voturi „pentruˮ? Cu 24 de voturi „pentruˮ, 
proiectul a fost adoptat.  

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 70/18.03.2024 privind 
aprobarea documentației tehnice, faza D.A.L.I. și a indicatorilor tehnico – economici aferenți 
obiectivului de investiții “Reabilitare străzi, alei, trotuare și parcări în zona delimitată de 
Splaiul Independenței – Str. Doina Cornea – Str. Nicolae Cesărescu Economu –                    
Parcul Politehnica (microzona 24 – Nord – Est) – Obiect 11 – Intrarea Ochiuri”.                  

Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, voturi „împotrivăˮ? Nu sunt voturi 
„împotrivăˮ. „Abțineriˮ? Nu sunt „abțineriˮ. Voturi „pentruˮ? Cu 24 de voturi „pentruˮ, 
proiectul a fost adoptat.  

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 69/18.03.2024 privind 
aprobarea documentației tehnice, faza D.A.L.I. și a indicatorilor tehnico – economici aferenți 
obiectivului de investiții “Reabilitare străzi, alei, trotuare și parcări în zona delimitată de 
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Splaiul Independenței – Str. Doina Cornea – Str. Nicolae Cesărescu Economu –                     
Parcul Politehnica (microzona 24 – Nord – Est) – Obiect 12 - Strada Alexandru Iacobescu”. 

Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, voturi „împotrivăˮ? Nu sunt                        
voturi „împotrivăˮ. „Abțineriˮ? Nu sunt „abțineriˮ. Voturi „pentruˮ? Cu 24 de voturi 
„pentruˮ, proiectul a fost adoptat.  

Proiect de hotărâre nr. 67/18.03.2024 privind aprobarea documentației tehnice, faza 
D.A.L.I și a indicatorilor tehnico – economici aferenți obiectivului de investiții                 
“Reabilitare străzi, alei, trotuare și parcări în zona delimitată de Splaiul Independenței –           
Str. Doina Cornea – Str. Nicolae Cesărescu Economu – Parcul Politehnica (microzona 24 – 
Nord – Est) – Obiect 14 – Alee f.n. adiacentă străzii Alexandru Borneanu sublocotenent”. 

Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, trecem la vot. Domnul consilier Alin 
Copaci, a revenit în sală.  

Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”.                 
Voturi “pentru”? Cu 25 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat.  

Proiect de hotărâre nr. 84/22.03.2024 privind solicitarea acordului                     
Consiliului General al Municipiului București în vederea schimbării destinației imobilelor 
(C1, C2 și teren), identificate cu numărul cadastral 247153, situate în București, Sector 6, 
strada Răsadniței nr. 59, din spații destinate activităților didactice, în spații destinate 
construirii unui centru social multifuncțional cu dotări sportive și culturale pentru copii și 
trecerea din administrarea Administrației Școlilor Sector 6 în administrarea Consiliului 
Local Sector 6 prin Direcția Generală de Asistență Socială şi Protecția Copilului Sector 6. 

Discuții dacă sunt? Vă rog, doamna viceprimar! 
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan, viceprimar: Aș vrea doar să vă amintesc că anul 

trecut, în octombrie, cred, România a votat garanția pentru copii. Anul acesta au reușit să 
trimită un raport în acest sens. Ne-am asumat, împreună cu UNICEF-ul, să scoatem din 
sărăcie cel puțin 500.000 de copii până în 2030. Aceasta înseamnă că scopul țării este să ducă 
serviciile sociale cât mai aproape de comunitățile vulnerabile. Știm că în Giulești-Sârbi sunt 
multe familii care au nevoie de genul acesta de suport și de aceea, împreună cu colegii de la 
administrația școlilor, cărora le mulțumesc că au făcut toate demersurile pentru a intabula și 
edifica clădirile de pe acel teren care fuseseră construite fără autorizație de construire 
ș.a.m.d., reușim astăzi să venim în fața dvs. cu acest proiect prin care să solicităm schimbarea 
destinației. Pe teren nu s-au realizat activități didactice în ultimii 3 ani, nu s-au realizat 
activități didactice de foarte mult timp, ceea ce ne permite să facem schimbarea destinației 
doar cu avizul C.G.M.B.-ului și cu o informare către Ministerul Educației, nu avem nevoie și 
de acordul lor și scopul este să facem acest centru comunitar care să sprijine atât copiii, cât și 
familiile lor pentru zona Giulești-Sârbi, care sper că o să se integreze foarte bine cu celelalte 
investiții pe care le avem gata sau în curs de derulare în zonă, mă refer la Banca de alimente 
și Cantina socială, dar și la Ștrandul Giulești, la care în prezent se lucrează la documentație și 
pentru care vom reveni în curând în consiliu cu indicatorii tehnico-economici. Mulțumesc! 

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos, doamna viceprimar!  
Dacă mai sunt alte intervenții? Dacă nu mai sunt alte intervenții, intrăm în procedură 

de vot. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”.                 
Voturi “pentru”? Cu 25 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat.  

Proiect de hotărâre nr. 80/22.03.2024 privind aprobarea indicatorilor                    
tehnico-economici și a documentației - Memoriu tehnic justificativ pentru execuția lucrărilor 
de intervenție structurală și lucrări de finisaje și instalații interioare, care condiționează               
și care sunt condiționate de realizarea lucrărilor de modernizare, reabilitare termică                    
și de intervenție structurală, aferenți obiectivului de investiție „Școala Gimnazială nr. 309” 
din Sectorul 6 al Municipiului București. 

Discuții dacă sunt? Vă rog, doamna viceprimar! 
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D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Bănuiesc că avem în sală colegi de la investiții. 
Știu că au fost discuții din partea școlii cu mici modificări în proiect și aș vrea să știu dacă cu 
această ocazie am putut să integrăm și solicitarea doamnei director?  

D-na Maria Simona Cîrlogea, şef Serviciul de Planificare Investiţii: Sigur că da,        
s-au implementat toate cerințele dânsei. Da, s-a refăcut proiectul, este totul în regulă. A fost 
foarte bucuroasă și încântată. Da, am ținut cont. Nu, nu, vă confirm că sigur așa este.  

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos! Dacă mai sunt alte intervenții? Dacă nu 
mai sunt alte intervenții, intrăm în procedură de vot. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi 
“împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 25 de voturi pentru, 
proiectul a fost adoptat.  

Proiect de hotărâre nr. 85/22.03.2024 privind aprobarea indicatorilor                     
tehnico-economici actualizați și a documentației - Memoriu general actualizat pentru 
obiectivul de investiție: Lucrări de modernizare – reparații interioare Grădinița nr. 230.  

Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, trecem la vot. Voturi “împotrivă”?                   
Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 25 de voturi 
pentru, proiectul a fost adoptat.  

Proiect de hotărâre nr. 86/22.03.2024 privind aprobarea indicatorilor                      
tehnico-economici actualizați și a documentației - Memoriu general actualizat pentru 
obiectivul de investiție: Lucrări de modernizare – reparații interioare Grădinița nr. 208 

Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, trecem la vot. Voturi “împotrivă”?             
Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 25 de voturi 
pentru, proiectul a fost adoptat.  

Proiect de hotărâre nr. 83/22.03.2024 pentru stabilirea costului mediu lunar                 
de întreținere pentru un beneficiar asistat în cadrul Centrului de Zi pentru Persoane Adulte 
cu Dizabilități, pentru anul 2024 

Discuții dacă sunt, vă rog? Dacă nu sunt discuții, trecem la vot. Voturi “împotrivă”? 
Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? O “abținere” (dl Desculțescu). Voturi “pentru”?             
Cu 24 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat.  

Proiect de hotărâre nr. 82/22.03.2024 privind aprobarea executării de către 
Administraţia Domeniului Public şi Dezvoltare Urbană Sector 6 a obiectivului de investiții: 
Desființare construcții, reconformare spațială, consolidare, amenajare peisagistică, 
amenajare drum ocazional carosabil, circulații auto și pietonale, amenajare spații de 
recreere, culturale, educative, sport și comerț și organizare executare lucrări pentru 
obiectivul: PARCUL LACUL MORII parte din proiectul ”Regenerare urbană zona                 
Lacul Morii din Sectorul 6  al Municipiului București”. 

Discuții dacă sunt?  
Pentru acest proiect suntem 24 de consilieri prezenți, domnul consilier                   

Cătălin Volintiriu nu este în sală. Mulțumesc!  
Domnul consilier Desculțescu, vă rog! 
Dl Alexandru Desculțescu, consilier local: Mulțumesc domnule președinte!             

Vă rog să ne indicați mai exact care parte din Lacul Morii? Am citit în proiect că sunt, este 
vorba de 167 de hectare, deci, că nu este pusă o hartă, nu este nimic. Care parte din 
ansamblu? Mulțumesc!  

Dl Lucian Dubălaru: Cineva din executiv? Vă rog, domnul director Ovidiu Maxim!  
Dl Ioan Ovidiu Maxim, director general Administraţia Domeniului Public şi 

Dezvoltare Urbană Sector 6: Bună ziua! Domnul consilier a luat informația, dar nu făcea 
referire la tot proiectul nostru de 167 de hectare. A luat informația din raportul de specialitate, 
poate nu am fost noi foarte clari acolo. Este vorba despre 16 hectare, exact cum a spus și 
domnul primar, împărțit în două obiective. Obiectivul unu, insula și obiectivul doi,                  
parcul Lacul Morii. Din aceste două obiective, insula este prima pe care o vom scoate la 
licitație şi are aproximativ 3 hectare. Mulțumesc! 

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos! Vă rog, domnul consilier Desculțescu! 
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Dl Alexandru Desculțescu: Deci, este insula și care parte? Că nu am înțeles a doua 
parte. Deci, sunt 3 hectare din 16, insula și zona de la baza digului, de la blocuri și acolo vor 
fi lucrări, cum spune acolo, circulație auto? Scrie drum ocazional carosabil, circulații auto și 
pietonale, aceasta întreb?  

Dl Ioan-Ovidiu Maxim: Nu vorbim de un drum deschis circulației auto. Drumurile 
care vor exista în acest proiect vor fi doar ocazionale, în sensul în care vor deservi fie 
echipajelor de urgență, fie anumitor chestiuni comerciale, ca să spun așa și vor necesita acces 
la ele. Deci nu vorbim în niciun caz de un drum deschis circulației publice.  

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos! Dacă mai sunt alte intervenții, vă rog? 
Dacă nu mai sunt alte intervenții, intrăm în procedură de vot. Voturi “împotrivă”? Nu sunt 
voturi “împotrivă”. “Abțineri”? O “abținere” (dl Desculțescu). Voturi “pentru”? Cu 23            
de voturi pentru, proiectul a fost adoptat.  

Proiect de hotărâre nr. 88/22.03.2024 pentru aprobarea contractării unei/unor 
finanțări rambursabile interne în valoare de până la 150.000.000 lei. 

Discuții dacă sunt, vă rog? Vă rog, doamna viceprimar! 
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Două întrebări aș avea către Executiv. Unu, care 

este serviciul datoriei publice la T4 pe 2023, pentru că pe site singura informație este de la T2 
și a doua întrebare, în anexă sunt doar blocuri pentru reabilitare. Aș vrea să le reamintesc 
colegilor că noi am aprobat până acum trei împrumuturi care vizau inițial reabilitări de 
blocuri. Primul a fost în valoare de 21 de milioane de euro din 2021 pentru a plăti restanțele 
pentru reabilitări. Următoarele au fost aprobate cu H.C.L. nr. 165 din iulie 2022, care inițial a 
fost propus, într-adevăr, pentru reabilitări de blocuri, la care în următorii ani s-au adăugat și 
alte obiective de investiții, cum ar fi tronsonul nordic sau parcările și nu sunt doar acestea, iar 
celălalt a fost împrumutul luat prin hotărârea de consiliu nr. 179 din august 2023, care, la fel, 
a început cu reabilitări de blocuri, dar la care, de-a lungul vremii, au fost modificate 
obiectivele de investiții și din blocuri au rămas doar obiective de investiții din PNRR. Și 
întrebarea mea către executiv este cum ne asigurați că acest împrumut va fi folosit exclusiv 
pentru reabilitări de blocuri? Pentru că am mai avut pe masă două proiecte sau am mai luat 
împrumuturi până acum pentru reabilitări, care până la urmă banii au fost folosiți în alte 
direcții. Prima, care este serviciul datoriei publice la T4?  

Dl Bogdan Ionuț Ciocîrlan, director general la Direcția Generală Economică: 
Bună seara! 10,4 este la momentul acesta.  

D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: 10,4. 
Dl Bogdan Ionuț Ciocîrlan: Da. 
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: De ce nu avem pe site informația?  
Dl Bogdan Ionuț Ciocîrlan: Avem obligaţia să se publice până la sfârșitul lunii mai 

T4. 
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Nu, până la sfârșitul lui ianuarie trebuie să avem 

publicat serviciul datoriei publice. Deci, era 15,5 la T2 în 2023 și am ajuns la?  
Dl Bogdan Ionuț Ciocîrlan: 10,4, iar cu cele 150 de milioane avem undeva la 11,8.  
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: OK! Și a doua întrebare, cum ne asigurați că nu 

vom mai interveni asupra anexei și că banii vor fi folosiți doar pentru reabilitări de blocuri, 
așa cum ne propuneți, în acest moment? 

Dl Bogdan Ionuț Ciocîrlan: Împrumutul este exclusiv pentru cele 50 de blocuri puse 
în anexă.  

D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Deci, revin. Am avut două proiecte de hotărâri pe 
care le-am aprobat, ale căror anexe s-au modificat de-a lungul timpului în funcție de 
priorități, fie că am avut nevoie să achităm din obiective de investiții, fie că am avut nevoie să 
punem obiective de investiții din PNRR, deci, exclusivitatea nu a existat. Suntem de acord să 
luăm împrumuturi și suntem de acord să facem reabilitări de blocuri atât timp cât respectăm 
lista programului de reabilitări, dar aș vrea o asumare din partea executivului că acești bani 
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vor fi folosiți doar pentru aceste obiective și că nu vom avea peste 3 sau 6 luni o propunere de 
modificare a anexei.  

Dl Bogdan Ionuț Ciocîrlan: Există o asigurare și vă asigurăm că nu se vor folosi 
decât pentru reabilitări acești bani.  

D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Vedeți că sunteți înregistrat și declarația apare în 
procesul-verbal.  

Dl Bogdan Ionuț Ciocîrlan: În regulă, îmi asum! 
Dl Lucian Dubălaru: Mulțumim! Vă rog, domnul consilier Bojdan! 
Dl Alexandru Teodor Bojdan: Credeam că o să am un dialog cu domnul director 

economic, dar a răspuns la întrebarea cu gradul de îndatorare. Am văzut că a oscilat de-a 
lungul timpului și în mandatul trecut în jurul cifrei de 15%, 16%. Acum mă bucur că este 
10,4%, dar nu sunt surprins, pentru că încă suntem în perioada de grație cu creditele 
contractate.  

Vreau să încep prin a spune că în Sectorul 6 avem două liste cu blocuri ce urmează să 
fie reabilitate, cea normală, unde aproximativ 1200 de blocuri așteaptă reabilitarea termică, și 
una specială, cu 50 de blocuri speciale, votată de majoritatea dintre consilieri locali, noi nu 
am votat așa ceva prin H.C.L. nr. 46 din februarie 2023. În anii trecuți, când domnul primar 
Ciprian Ciucu, îmi pare rău că nu mai este cu noi în sală, conducea P.N.L. București. A trecut 
prin Comitetul Municipal pentru Situații de Urgență o listă cu 106 blocuri, care ar reprezenta 
un pericol din cauza fațadelor deteriorate. Starea de degradare a fațadei nu reprezintă un 
criteriu legal pentru lista de priorități din programul multianual de reabilitare, dar puteam face 
un proiect separat care să adreseze punctual această problemă și dacă ar fi fost un criteriu 
legal, doar 50 dintre cele 106 blocuri, au beneficiat de indicatori tehnico-economici întocmiți 
de către Direcția de Investiții și votați de dvs., colegii noștri. Întreb retoric, nu aștept răspuns 
acum. Ce s-a întâmplat cu restul blocurilor? S-au reparat fațadele singure? 

 La acel moment, domnul director Iulian Gheorghe, responsabil cu reabilitările 
termice încă din mandatul fostei administrații, ne informa că, și citez: “Noi nu stabilim o 
ordine sau criterii de intrare în execuție a acestor blocuri. Noi, pur și simplu, aprobăm sau 
consiliul aprobă niște indicatori economici raportați la lucrările tehnice care să fac. Nu 
schimbăm ordinea de prioritizare, nu votăm criterii. Direcția de Investiții nu a inițiat un 
proiect de hotărâre prin care se modifică ceva în acest sens. Vreau doar să fie această 
clarificare adusă și să țineți cont de ea. În urma deciziei comitetului, care ne este opozabilă și 
nouă, noi am început aceste proiecte pe măsură ce le avem gata, le aducem în fața consiliului 
să își exprime votul”. Am încheiat citatul. Multe dintre aceste 50 de blocuri, alese după niște 
criterii necunoscute, se aflau la coada clasamentului listei aferente programului multianual de 
reabilitare termică. Să dau un singur exemplu, blocul A din Bulevardul Iuliu Maniu nr. 97, se 
afla la poziția 1222 în ianuarie 2022 și 1207 în martie 2023, cu dosarul neactualizat. În aprilie 
2023, pe pagina de facebook, Primăria Sector 6 ne-a anunțat că 31 de blocuri intră în 
execuție, 18 blocuri respectau lista inițială a reabilitărilor termice, dar 13 blocuri erau cele de 
pe lista specială a blocurilor aprobate de dvs., prin H.C.L. nr. 46 din 2023. Mai mult, după 
aceea, lista cu blocurile incluse în programul reabilitărilor a dispărut complet de pe noul site 
al Primăriei Sector 6, pentru a ascunde ceea ce s-a întâmplat. Domnule primar Ciprian Ciucu, 
înțeleg că ați finalizat programul dvs. electoral. Vă rog să verificați secțiunea 1.2, 
anveloparea blocurilor de locuințe de la pagina șapte și să vă asigurați ca nu cumva ați păstrat 
promisiunea pe care ați făcut-o în programul electoral din 2020, la secțiunea eficiență 
energetică a clădirilor, anvelopare de calitate pentru tot Sectorul 6. Când, citez, menționați: 
“reabilitarea termică încercată de primarul Gabriel Mutu, este scumpă și proastă, cu plata 
peste 10 ani. Blocurile care au intrat în programul de reabilitare termică nu au fost alese 
transparent. Criteriile reale au ținut de imagine să fie la bulevard, să fie vizibile. Oamenii nu 
știu când blocul lor urmează să intre pe listă. Aceia care nu au blocurile reabilitate, plătesc 
pentru cei pe care le reabilitează, că lucrările sunt plătite din împrumuturi, la care se adaugă 
dobândă. Cei cu blocuri în reabilitate vor plăti cotă din lucrări după 10 ani. Ce voi face? Voi 
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publica și aplica criterii clare pentru reabilitări de blocuri și voi acorda prioritate celor locuite 
de persoane cu venituri mici. Criteriile după care vor fi alese blocurile reabilitate, vor trebui 
clarificate mai bine pentru a evita situații precum cele în care anumite blocuri au fost mutate 
mai în față pe lista inițială. Va trebui să dăm atenție deosebită clădirilor locuite de persoane 
vulnerabile, în special pensionari”. Am încheiat citatul. Așadar, concluzionez,                      
blocurile speciale sunt finanțate deja din bugetul local pe care noi l-am notificat ieri. Multe, 
precum blocul A din Iuliu Maniu nr. 57, fiind deja finalizate, iar acest împrumut este pentru 
blocurile reabilitate de pe lista nespecialilor. Astăzi, eu voi vota “pentru” acest împrumut și 
pentru cetățenii nespeciali din acest sector, dar vă rog să publicați acel simulacru de listă cu 
reabilitările termice înapoi pe site. Ca să închei într-o notă pozitivă, pentru că programul 
domnului primar conține multe dintre proiectele propuse, votate sau la care a muncit U.S.R., 
propun un titlu potrivit pentru noul dvs. program electoral. Mulțumesc U.S.R., cu plăcere 
P.S.D.! O zi bună! 

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumim frumos! Vă rog, domnul Petcu!  
Dl Sorin Petcu, consilier local: Aceeași întrebare o am și eu pentru domnii 

viceprimari, care fac parte din U.S.R. și sunt colegii domnului Bojdan, pentru că au fost 
împreună cu domnul primar Ciprian Ciucu și cred că știu de aceste probleme și cred că pot să 
ne răspundă, că tot sunt aici. Dați-i un răspuns colegului dvs., vă rog eu frumos! 

D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Eu vreau să vă reamintesc că proiectul cu cele 
două liste a fost trecut de domnul primar prin comitetul pentru situații de urgență.                 
Singurii care au votat "împotrivă" am fost eu și domnul viceprimar.  

Doi la mână, când am venit în consiliu, când a venit domnul primar în consiliu,                 
cu hotărârea de consiliu pentru aprobarea indicatorilor care conținea și indicatorii pentru 
blocurile de pe lista specială, singurii care au votat "împotrivă", am fost noi, grupul U.S.R.. 
Probabil că, cel mai bine i-ați răspunde dvs., cei de la P.S.D., colegului meu pentru că voi ați 
susținut acest proiect, deși dacă îmi aduc bine aminte la momentul respectiv, domnul Simion, 
explica destul de coerent, cum de fapt, blocurile de la stradă au un impact electoral major, dar 
la final a votat.  

Dl Lucian Dubălaru: Vă rog, domnul Bojdan, dacă mai doriți să completați ceva?  
Dl Alexandru Teodor Bojdan: Mulțumesc, domnule președinte! Da, așa cum a 

menționat d-na viceprimar, dl Eduard Paul Simion, la votarea acelui H.C.L. nr. 53, dacă nu 
mă înșel, cu lista specială de blocuri, menționa: „este și o mare vizibilitate, unde este un vad 
bun în care sunt mulți cetățeni și obțin multe voturi. Da, știm polologhia aceasta și 
propaganda aceasta care este frumoasă din partea P.N.L.-uluiˮ și apoi a votat proiectul. 

Dl Lucian Dubălaru: Da! Mulțumesc frumos! Dacă mai sunt alte intervenții, vă rog? 
Dl viceprimar! 

Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță: Liste clare, prin care cetățenii să vadă tot timpul 
unde sunt pe acea poziție și să știe predictibil când ar trebui blocul lor să intre în reabilitare, 
aceasta am susținut-o și o susțin în continuare. Stau într-un bloc nereabilitat, care, din păcate, 
este destul de jos la coada acestui clasament, dar sper prin astfel de proiecte, să accelerăm 
procesul de reabilitare. Nu intru în discuțiile legate de special, nespecial, dar predictibilitatea 
aceasta cred că trebuie să fie o normalitate. Mulțumesc!  

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos! Aș dori și eu să clarific, pentru că s-au 
aruncat aici niște cuvinte. Lista aceea este votată printr-o hotărâre de Consiliu Local, este 
anexă la acea hotărâre, deci, ea nu poate fi schimbată, iar dacă dintr-o problemă tehnică nu 
apare pe site-ul primăriei, rog colegii de la Direcția IT, să o atașeze acolo. Deci, nu este o 
problemă că a ascuns cineva o listă. Lista aceasta specială, la care faceți referire dvs., 
Comitetul Local pentru Situații de Urgență este o entitate care poate să ia niște decizii în ceea 
ce privește siguranța cetățenilor. Este vorba de blocurile de la stradă unde avem trotuare largi 
și magazine la parter, unde sunt puși zilnic în pericol, dar să spunem că este o listă specială, 
mi se pare un pic mai cam mult. Cineva își asumă aceste decizii și acest Comitet Local pentru 
Situații de Urgență a făcut-o în consecință. Mulțumesc frumos! Vă rog, dl viceprimar!  
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Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță: Da, într-adevăr, acea listă a trecut prin               
Comitetul Local pentru Situații de Urgență, dar cred că nu ar trebui să ne ascundem după acel 
comitet. Lista aceea a trecut inclusiv prin Consiliul Local Sector 6 și a fost adoptată în cadrul 
acestui for. Deci, nu este vorba de o listă adoptată doar în acel comitet Local, ci a trecut prin 
acest Consiliu Local, a fost aprobată, după ea ne ghidăm acum. Sunt în paralel acum două 
astfel de liste, adică, până la urmă, este o chestiune care ar trebui să fie asumată de Consiliul 
Local, nu de un Comitet pentru Situații de Urgență. Mulțumesc! 

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc pentru clarificări! Tocmai aceasta ați spus mai 
devreme, că a fost asumată și de către acest Consiliu Local, deci, a urmat toată procedura 
legală. Mulțumesc! Dl Bojdan, vă rog! 

Dl Alexandru Teodor Bojdan: O ultimă mențiune, să justific cumva,                     
utilizarea termenului de special, nespecial. Știm cu toții, la momentul la care a fost votat acel                       
H.C.L. pentru 50 de blocuri că, în Comitetul pentru Situații de Urgență a fost aprobată o listă 
cu 106 blocuri, deci, lista cu 50 de blocuri și motivul pentru care eu am susținut că acestea 
sunt blocuri speciale este pentru că acele blocuri au fost alese cu mâna din cele aprobate în 
Comitetul pentru Situații de Urgență, 106 și ce s-a întâmplat cu restul de 56 de blocuri? 
Urmează anul viitor un H.C.L. similar pentru prioritizarea acelora, urmează să le avem în 
bugetul de investiții anual și să continuăm să reabilităm restul blocurilor prin împrumuturi? 
De aceea le-am numit speciale și, repet, eu voi vota proiectul acesta pentru că el continuă 
reabilitarea blocurilor aflate pe lista normală și vreau să actualizați site-ul cu lista 
reabilitărilor termice pentru că mă întreabă cetățenii, inclusiv președintele asociației mele 
care actualizează dosarul acum, m-a întrebat la ce poziție este blocul nostru și n-am știut să-i 
spun. Deci, vă rog frumos să o urcați pe site! Mulțumesc! 

D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Doar două secunde! Pentru claritate, lista este pe 
site, nu mai este atât de vizibilă ca pe site-ul vechi și este actualizată la ianuarie 2024. 
Aceasta ca să…, deci, lista este, ți-am trimis link-ul. 

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos pentru clarificări! Deci, s-a rezolvat și 
această problemă. Programul de reabilitare continuă. Mulțumesc frumos!  

Dacă mai sunt alte intervenții? Dacă nu mai sunt alte intervenții, intrăm în procedură 
de vot. Voturi „împotrivăˮ? Nu sunt voturi „împotrivăˮ. „Abțineriˮ? O „abținereˮ                
(dl Desculțescu). Voturi „pentruˮ? Cu 23 de voturi „pentruˮ, proiectul a fost adoptat.                   
Vă mulțumim! 

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 313/14.12.2023 privind 
dotarea unităților de învățământ preuniversitar de stat de pe raza Sectorului 6,                          
cu defibrilatoare semiautomate/automate pentru resuscitare. 

Discuții dacă sunt, vă rog? D-na consilier Popescu, vă rog!  
D-na Gabriela Popescu, consilier local: Mulțumesc, domnule președinte! Așa cum 

am susținut și în comisia noastră, mie mi se pare un pic ciudățel proiectul acesta pentru că,             
în primul rând, nu știu ce personal din unitățile școlare ar putea să folosească defibrilatoarele. 
Așa cum știm cu toții, există un cabinet medical în școli și în grădinițe care nu aparțin de noi, 
de Consiliul Local sau de unitatea școlară, ci ele sunt dotate de către A.S.S.M.B.. Ar fi mai 
multe discuții, faptul că sunt, mă rog, prețul estimat 2.400 euro plus mentenanța care va 
trebui suportată pe perioada utilizării, problema cea mai mare este cine poate utiliza aceste 
defibrilatoare. Înțeleg, dacă ar fi o zonă foarte traficată, foarte multe persoane,                       
vă înțeleg să folosim aceste defibrilatoare, dar într-o unitate școlară, așa cum știm,                           
sunt 20-30 de profesori și copiii respectivi. Eu nu văd rostul acestui proiect, dar de aceea mă 
gândesc că poate inițiatorii, colegii noștri, consilieri de la U.S.R., poate ne dau mai multe 
lămuriri, să înțelegem ce este cu acest proiect. Mulțumesc frumos!  

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos! Vă rog, dl Petcu!  
Dl Sorin Petcu: Da! Domnule, într-adevăr, în țările civilizate găsim aceste 

defibrilatoare, dar undeva unde este un trafic foarte intens, undeva unde se pot produce boli 
cardiovasculare și există acest risc. Întrebarea mea, pentru că sunt tineri, la preuniversitar, 
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aveți un studiu de boli cardiovasculare, de infarcturi care se întâmplă în licee, ca să montăm 
defibrilatoare? Înțeleg, într-o gură a metroului putem monta, este trafic, sunt mulți bătrâni, 
înțeleg, într-o unitate de îngrijire a bătrânilor, înțeleg rostul acestor defibrilatoare, dar într-un 
liceu, până la urmă, câte cazuri aveți dvs.? Eu nu cunosc, în ultima perioadă, cel puțin în raza 
Sectorului 6, unde stau eu în Drumul Taberei, nu am auzit niciun caz de genul acesta, în 
niciun liceu și dacă este, trebuie să faceți un studiu, o analiză, câte sunt și dacă merită 
impactul, un studiu de impact, un ceva, montăm așa să montăm. Nu cred că este locul și 
rostul.  

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc! Vă rog, dl viceprimar!  
Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță: Vă mulțumesc! Aș dori doar să-i răspund                  

domnului Petcu. În anul 2012, un prieten bun de-al meu a murit la liceul Airinei, pe terenul 
de sport, din cauza unei probleme cardiace. Un caz. Consider că și o singură viață dacă se 
poate salva cu un astfel de proiect, este suficient, din punctul meu de vedere.  

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos! 
Dl Sorin Petcu: Dacă îmi permiteți, ca să-i dau un pic răspuns, că mă provoacă. 

Vreau să vă spun ceva, dl viceprimar, să știți că accidente se vor întâmpla și vor fi tot timpul, 
tocmai de aceea, există puncte roșii, puncte fierbinți. În cazul în care, în zona respectivă se 
întâmplă cu o anumită frecvență acele accidente sau există, merită investiția făcută.                         
De asemenea, dvs. spuneți că s-a întâmplat pe terenul de sport. Păi, cum veți lua dvs. 
defibrilatorul acela de pe perete ca să ajungeți pe terenul de sport, că nu ai cum, este ilogic. 
Deci, undeva, tocmai de aceea ele sunt montate și veți găsi, atât în Japonia cât și în țările 
civilizate, unde zona este foarte traficată, pentru că doar acolo poți. El are o distanță, cel puțin 
de 2, 3m, ai nevoie de curent, ai nevoie de tot, n-ai cum să ajungi cu ele pe terenul de sport.  
De aceea sunt semiautomate și automate și ele, de obicei, sunt statice, ca să le poată folosi, 
inclusiv cel care nu este personal pregătit și calificat ori exemplul doamnei Popescu ori 
exemplul pe care dvs. mi-l dați, da, nu zic nu, s-a întâmplat, nu dorește nimeni acest lucru,              
se mai pot întâmpla, dar dacă noi avem un caz în 4 ani de zile, în…, nu știu, 30 de licee,               
nu cred că merită investiția pentru că o să stea praful pe ele, o să se depună și să dea Domnul 
să nu le folosim și chiar dacă ar fi într-o zonă în care s-ar putea întâmpla acest lucru, dar este 
investiție care, credeți-mă, noi avem cu totul alte lucruri care cred că sunt prioritare și noi am 
ajuns la defibrilatoare și mai ales unde, la o categorie de vârstă 14-18 ani, unde incidența 
infarctului sau a bolilor miocardice este foarte mică.  

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumim frumos! Vă rog, d-na viceprimar și după aceea,                
dl consilier Ungureanu! 

D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Haideți să le luăm pe rând. Nu-ți trebuie o școală 
superioară de medicină pentru a folosi un astfel de defibrilator. În proiectul de hotărâre ați 
văzut că am făcut trimitere și la nevoia de a face cursuri de prim ajutor pe care persoanele din 
școli să le poată oferi. Fie că vorbim de un stop respirator care, apropo, la copii,                
stopul respirator vine la pachet cu stopul cardiovascular, fie că vorbim de accidente care se 
pot întâmpla, inclusiv în rândul profesorilor. Am fost săptămâna trecută la Comitetul pentru 
Situații de Urgență, unde ne-a fost pregătit planul pentru situații de urgență la nivelul 
Bucureștiului. O parte importantă a discursului celor de la I.S.U. a fost pregătirea 
persoanelor, cetățenilor, pentru a ști să răspundă în fața unor situații de criză. Unul din                  
10 români știu, în momentul acesta, să ofere primul ajutor. Eu am fost martoră la un 
restaurant, la un moment în care un copil aproape că era să moară din cauză că se înecase, 
noroc că tatăl a reușit să-i facă manevra heimlich. Eu vă întreb pe dvs., pe oricare din voi, din 
sala aceasta, câți din voi știu să reacționeze într-un caz de criză? Uite că sunteți puțini față de 
câți suntem. Deci, dacă este să facem procentul, suntem undeva la 10, 15%. Revenind la 
defibrilatoarele externe automate, ele sunt ușor de folosit și nu necesită cunoștințe medicale, 
pentru că sunt dotate cu comenzi vocale care îi îndrumă pe cei care le folosesc în legătură cu 
acțiunile pe care trebuie să le realizeze, iar dispozitivele sunt de înaltă tehnologie, astfel încât 
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acestea nu acționează în cazul în care detectează activitate cardiacă la persoana asupra căreia 
se folosesc.  

În cadrul ședinței, mă întrebați, d-na Popescu, de garanție și am făcut o verificare a 
ofertelor din piață. Termenul de garanție pentru un astfel de aparat este de 8 ani de zile,              
iar pentru cartușele consumabile, de 4 ani de zile. Deci, investiția are o lungă perioadă de 
viață. Am mai discutat și în cadrul comisiei că nu o să ne apucăm, dacă acest proiect trece, nu 
o să ne apucăm mâine să facem o achiziție de sute de defibrilatoare, doar pentru că n-avem 
noi ce face. Sunt priorități, sunt tot felul de priorități, dar cred că și viața are o prioritate și 
atunci vom începe gradual, în măsura în care Administrația Școlilor și directorii de școală vor 
fi de acord cu proiectul nostru, să achiziționăm aceste defibrilatoare și să începem să facem 
cursuri de prim ajutor. Sunt state, și acum aș vrea să vă citez o scrisoare pe care am primit-o 
de la Asociația Părinți Salvatori, care a apărut ca urmare a unui astfel de accident în care un 
tată   și-a pierdut un copil din cauza faptului că nu a știut să ofere primul ajutor, la momentul 
la care accidentul s-a întâmplat și în memoria acelui copil, acest om a înființat o asociație 
care are ca unic scop educarea părinților și tuturor celor care lucrează cu copii, cu oameni în 
vârstă, cu cei care pot beneficia de pe urma acestor skil-uri și spune așa: „în țări cum ar fi 
SUA, Franța, Spania, Olanda, Germania, Marea Britanie, defibrilatoare externe automate se 
află în dotarea mașinilor de pompieri, de poliție, sunt instalate în gări, aeroporturi, avioane, 
întreprinderi, locuri publice aglomerate, cum ar fi școlile, supermarket-urile ș.a.m.d.,               
făcând astfel posibilă defibrilarea cât mai precoce înaintea sosirii echipajului medical 
calificat, salvând astfel mai multe vieți. În Anglia, prin utilizarea defibrilatoarelor externe 
automate s-a reușit creșterea ratei de supraviețuire în caz de stop cardiac de la 5% la 25%.                           
Cifrele sunt semnificative când luăm în calcul complexitatea pierderii vieții unui om,                
pentru familie, comunitate și societateˮ, și aici aș vrea să subliniez ce a zis și dl viceprimar, 
chiar și o viață dacă reușim să salvăm cu acest demers, este foarte bine. Mulțumesc! 

Dl Lucian Dubălaru: Ok! Mulțumesc! Dl consilier Ungureanu, dl viceprimar,               
după aceea, d-na…  

Dl Ionel Ungureanu, consilier local: Vă mulțumesc, domnule președinte! Voiam 
doar să mai adaug faptul că, în urmă cu mai puțin de o lună chiar am participat la un astfel de 
curs de prim ajutor și pot să vă spun că sunt mobile defibrilatoarele, sunt foarte ușor de 
folosit, sunt automate, ți se dau comenzile pe care le ai de făcut, curentul folosit pentru 
acțiunea respectivă este de o intensitate foarte mică și bateria durează foarte, foarte mult timp, 
deci, aceasta nu ar fi o problemă și încă un aspect, în momentul în care întâlnești o persoană 
care are o problemă, care este leșinată sau are un infarct cardiac, ceva care necesită 
defibrilator, poți să suni la 112 și ți se va indica cea mai apropiată locație unde poți să găsești 
un astfel de aparat și poți să trimiți pe cineva să meargă să aducă acel aparat,                           
care poate salva o viață. Cu cât este o rețea mai densă de aparate, cu atât sunt mai multe șanse 
de a salva o viață. Vă mulțumesc! 

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc! Dl viceprimar, vă rog! 
Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță: Vă mulțumesc! Ce voiam să menționez este că noi, 

în Sectorul 6, am deschis curțile școlilor către comunitate și practic, acum, când vorbim de o 
școală și de curtea ei, nu ne referim doar la elevii acelei școli și profesorii și personalul de 
acolo, ne referim și la comunitatea din jurul școlii ori dacă aceste aparate, și mi s-ar părea 
normal să se întâmple asta, se vor monta în așa fel încât să fie accesibile și în cazul în care se 
întâmplă un astfel de eveniment în afara orelor, în momentul în care se practică sport,            
când curtea școlii este deschisă, ne referim la un public foarte mare care beneficiază de 
această investiție, de acest sprijin. Deci, nu este vorba doar de elevii și profesorii unei unități 
de învățământ, ci de întreaga comunitate din zonă și cum bine a spus colegul Marius 
Ungureanu, în astfel de situații ți se indică, când suni la 112, cea mai apropiată stație care 
poate să fie folosită. Deci, chiar cred că este o investiție care poate să fie de ajutor.  

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos! D-na consilier Popescu!  
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D-na Gabriela Popescu: Mulțumesc, dl președinte! Revin cu precizarea că unitățile 
noastre școlare au deficit de personal și aș fi vrut să știu dacă ați avut o discuție                           
cu conducerile școlilor noastre din sector și dacă acestea v-au spus că au persoane care pot să 
facă aceste cursuri și o întrebare, dacă tot țineți așa de mult să treacă proiectul acesta și să-l 
facem, de ce nu-l facem pilot, de ce trebuie să ne ducem cu el până la 31.12.2025? Haideți să 
încercăm cu un program pilot pe o perioadă determinată, să vedem dacă este OK, dacă merge, 
dacă merită. Mulțumesc!  

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc! D-na viceprimar, vă rog!  
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Nu, nu am avut discuții punctuale cu școlile,                   

dar eu cred, nu știu sigur, dar eu cred că există legislație prin care orice instituție,             
orice operator economic trebuie să aibă personal care să aibă aceste cursuri de prim ajutor 
efectuate. Eu îmi aduc aminte că la firma la care am lucrat, ne-au obligat cei de la I.T.M.,                
să avem truse de prim ajutor și cel puțin doi colegi care au mers la cursurile de prim ajutor               
și care au devenit responsabili pentru întreg colectivul format din 15 membri. Bănuiesc că 
același lucru se întâmplă și în unitățile școlare și din nou, sper din suflet că, cu sau fără 
defibrilatoare, în școlile din Sectorul 6 din București, din țară, există persoane care în caz                
de nevoie pot oferi primul ajutor. Adică, când lucrez cu colective de 600-800, 1000 de elevi,                   
eu sper din suflet că există în fiecare unitate școlară, cel puțin o persoană capabilă să asigure 
primul ajutor și dacă nu sunt, prin acest proiect, fix asta facem. O să sprijinim genul acesta de 
angajați să meargă, cei care doresc, să meargă la cursuri de prim ajutor.  

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc! D-na consilier Mitran!  
D-na Georgeta Mitran, consilier local: Mulțumesc, dl președinte! Vreau să vă aduc 

aminte că anul trecut, în cadrul programului de bugetare participativă, au fost două proiecte 
propuse pe care comisia le-a comasat și au fost declarate câștigătoare. Este vorba despre 
proiectul numit cursuri de prim ajutor și resuscitare în școlile și liceele din Sectorul 6, 
respectiv educație seismică și prim ajutor în licee. Cetățenii acestui sector au considerat                     
o nevoie ca în școlile și liceele din Sectorul 6 să fie introduse astfel de programe. Ca urmare,              
l-au și votat și acest program comasat, educație seismică și prim ajutor, a fost votat în 
majoritate de foarte mulți dintre ei. Ca urmare, Primăria Sectorului 6 va implementa acest 
proiect în toate școlile și liceele, pentru că este voința cetățenilor. De aceea, mă gândesc că și 
școlile și conducerile liceelor vor avea deschidere și vor fi de acord ca aceste cursuri                           
de prim ajutor, evident, să fie implementate în aceste școli și licee. De aceea, mă gândesc că 
aceste defibrilatoare pe care colegii mei le propun și le propunem noi, întreg grupul U.S.R.,    
va veni în sprijinul acestor cursuri și, cumva, vor completa tot acest tablou, ca în cazul în 
care, Doamne ferește, lucruri se întâmplă, ele să fie foarte bine puse la punct și cunoscute de 
toți cei care vor veni să le pună în practică. Mulțumesc! 

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos! Vă rog, dl Bojdan!  
Dl Alexandru Teodor Bojdan: Da! Mulțumesc, domnule președinte! Voi încerca să 

fiu scurt, pentru că ne așteaptă cineva care vrea să intervină. Colegii noștri de la P.S.D.                  
ne dau exemplu de administrații performante din municipiul București.  

Dl Lucian Dubălaru: Vă rog să vă referiți la proiect! 
Dl Alexandru Teodor Bojdan: OK! Mă refer la proiect și chiar mă refer la proiect, 

să știți, pentru că un proiect similar, de fapt identic, inițiat de dl Inocențiu Voinea, nu știu 
dacă îl cunoașteți, este colegul dvs. de la P.N.L., a fost implementat deja la ceea ce ni se 
prezintă ca fiind o administrație performantă, Sectorul 3 și sunt informații publice despre 
beneficiul unui astfel de proiect, despre ce face Comisia Europeană pentru primul ajutor la 
nivel European. O să spun un singur lucru și închei. Este vorba de un principiu aici, nu votăm 
un număr de defibrilatoare, dacă este proiect pilot sau dacă este extins în toate unitățile de 
învățământ acum pentru că aceasta o să stabilim în buget, în funcție de disponibilitatea 
resurselor și a personalului. Aici votăm un principiu, și anume, dacă noi oferim acest plus de 
siguranță pentru copiii care învață în unitățile de învățământ din Sectorul 6 și pentru părinții 
lor, atâta lucru, deci, este un principiu. Dacă vreți să semnați și dvs. proiectul acesta și aveți o 
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problemă cu faptul că l-a depus U.S.R., eu vă cedez locul meu pe lista aceea, că nu aceasta 
contează. Vă invit să semnați în locul meu proiectul, doar să-l votați. Mulțumesc!  

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc! Dacă mai sunt alte intervenții, vă rog?                  
Dl Ciontu, vă rog!  

Dl Gheorghe Ciontu, consilier local: Stimate coleg, ați pronunțat P.S.D.,                          
la ce v-ați referit? După care ați revenit, ca și cum ați fi avut o pierdere de memorie, ce s-a 
întâmplat?  

Dl Alexandru Teodor Bojdan: La faptul că cineva din grupul dvs. a contestat 
oportunitatea acestui proiect și în toți acești ani ne-ați dat exemplul altor administrații 
conduse de foști sau actuali primari P.S.D. ori chiar una dintre aceste administrații,                  
Sectorul 3, a implementat un astfel de proiect, proiect depus, inițiat, că nu contează,                 
până la urmă, cine inițiază astfel de proiecte, inițiat de un consilier P.N.L..  

Dl Lucian Dubălaru: Ok! Mulțumesc! Mai doriți să completați ceva?                           
Vă rog, dl viceprimar!  

Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță: Cu mențiunea că dl Negoiță nu a fost ales pe listele 
P.S.D.-ului.  

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc! Intrăm în procedură de vot, vă rog! 
Voturi „împotrivăˮ? Nu sunt voturi „împotrivăˮ. „Abțineriˮ? Nu sunt „abțineriˮ. 

Voturi „pentruˮ?  Cu 22 de voturi „pentruˮ, proiectul a fost adoptat. Dl Bordei                          
şi dl Desculţescu au ieşit din sală. 
  Ultimul punct pe ordinea de zi: Întrebări și interpelări.  

Vă rog, dl Pană!  
Dl Traian Pană: Mulțumesc, domnule președinte! Voiam să vă adresez următoarea 

întrebare: m-am uitat în legislație și nu am văzut punctul “întrebări și interpelări” pentru 
ședințele de îndată și extraordinare. De ce nu este acest punct pus pe ordinea de zi la ședințele 
de îndată și extraordinare? Dl secretar, dacă puteți să ne răspundeți? 

Dl Lucian Dubălaru:  Încă o dată, vă rog, că nu s-a înţeles. Pe scurt.  
Dl Traian Pană: De ce, când sunt ședințe de îndată sau extraordinare, nu avem 

punctul “întrebări și interpelări”? Nu am găsit o explicație. Cine a interpretat așa legea? Eu nu 
am găsit. Tocmai de aceea că nu am găsit în codul administrativ.  

Dl Alexandru Valeriu Gâdiuţă: Mă scuzați, dar este ceva care interzice intrarea 
acelui punct pe ordinea de zi? 

Dl Demirel Spiridon: Nu interzice, dar nici nu spune. Proiectele de la extraordinare 
sunt aprobate de urgenţă. Care este urgenţa “întrebărilor şi interpelărilor”?  

Dl Lucian Dubălaru: OK! Avem o solicitare din partea unui cetățean                           
al Sectorului 6 să intervină 3 minute în plen. Vă rog!  

D-na Mirela Negoi, cetăţean al Sectorului 6: Bună seara! Mă numesc Mirela Negoi, 
sunt mama unui copil cu grad de handicap grav. Am făcut o cerere pentru un loc de parcare în 
Sectorul 6 în 2010, am primit loc de parcare în anul 2022. Nu o lună, nu două, nu un an,              
nu 2 mai târziu, după 12 ani. Ieri de dimineață, când m-am trezit, la ora 7:00 scria cu vopsea 
roz fosforescentă în fața locului de parcare “Nu parcați!”, două locuri și doi stâlpișori puși.           
Nu m-a anunțat nimeni că acel loc se desființează. Repet, loc pentru copil încadrat în grad de 
handicap grav. Nu m-a anunțat nimeni prin telefon, prin e-mail, prin scrisoare, prin bătut la 
ușă, prin orice, nu m-a anunțat nimeni de acest fapt, s-a scris pe piatră cu vopsea. M-am dus 
la serviciul parcări și mi s-a spus că nu ei au hotărât, că serviciul salubrizări sau cum s-o 
chema, montează acolo ghene. Din toate locurile, din jurul blocului, l-au ales pe cel pentru 
copil cu handicap. Cei de la salubrizare mi-au spus că amână un pic lucrările până se va găsi 
o soluție pentru noi, dar aceasta nu este o soluție de viitor, iar în momentul acesta, ce ni s-a 
oferit, a fost un loc mult prea departe de locul în care noi locuim. Aș vrea și eu să vă întreb, 
dacă în anul 2024, vi se pare normal acest mod de comunicare din partea oricărui serviciu al 
acestei primării? Dacă vi se pare normal cum sunt tratate persoanele cu dizabilități de orice 
fel? Dacă vi se pare normal ca în perimetru de 3m, pentru că se montează o ghenă pe locul 
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nostru de parcare, urmează o stradă și apoi se mai montează încă o ghenă, deci, la distanță de 
3m sunt două ghene în același loc și dacă da, vi se pare normal, eu am încheiat această 
discuție.  

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos! 
Dl Sorin Petcu: Doamnă, chiar mulțumim că ne-ați spus și domnilor viceprimari, 

chiar ar fi trebuit să vă gândiți, pentru că mai ales partea aceasta dvs. ați susținut-o foarte 
mult și nu numai și trebuia să ne gândim. De asemenea și pentru dvs. vreau să vă spun ceva, 
să știți că cei care au pus, au stabilit, n-au știut că pe acel loc dvs. parcați și aveți un copil cu 
probleme. Adică să nu credeți că s-a ales locul acela. Adică, a fost o greșeală… 

Dl Lucian Dubălaru: Vă rog să nu facem dialog! 
Dl Sorin Petcu: Nu, ca să înțeleagă că nu a venit cineva...  
D-na Mirela Negoi: Eu înţeleg orice, atât timp cât mi se spune dinainte şi mi se 

găseşte o soluție.  
Dl Sorin Petcu: Tocmai de aceea noi le spunem domnilor din executiv,                   

domnilor  viceprimari, noi suntem încă în opoziție și noi le atragem atenția și suntem în 
asentimentul dvs… 

D-na Mirela Negoi: Nu contează, noi am votat pentru această primărie. 
Dl Sorin Petcu: Da și vă dau dreptate. Partea de comunicare, să știți că și rândul 

trecut am atras atenția și v-am spus, dacă vă aduceți aminte, că am avut probleme cu locurile 
când s-au pus și am zis domnule, trebuiesc rezolvate într-un fel, sunt într-adevăr în sector, 
inclusiv unde stau eu și acolo s-au întâmplat și sunt într-adevăr oameni care s-au trezit peste 
noapte fără să fie informați. Adică, informarea s-a făcut așa, că unii au fost informați, alții nu, 
pentru că nu peste tot a fost. Au fost și persoane care au fost informate, dar undeva trebuie să 
se lucreze la sistemul acesta mult mai bine, trebuie să găsiți o variantă, momentan. 

Dl Lucian Dubălaru: Dacă îmi permiteți, să nu facem dialog. Ideea este în felul 
următor, dvs. aveți o problemă administrativă, ați fost și ați discutat acolo, după cum ne-ați 
spus, nu vi s-a luat încă locul de parcare. Pentru aceste ghene au fost identificate zonele 
respective împreună cu furnizorii de utilități, unde se poate pune acea zonă. Așa cum a spus și                
dl consilier Petcu, cu siguranță nu s-a uitat nimeni dacă este loc cu handicap și vânăm locurile 
pentru persoanele cu dizabilități, cu siguranță nu se întâmplă treaba aceasta și dacă 
infrastructura din subzona respectivă nu permitea decât acea locație, dar după cum ați spus, o 
să vi se aloce alt loc de parcare. Vă mulțumim că ne-ați sesizat această problemă și o să 
găsim o soluție de relocare a acelui loc de parcare în proximitate. 

Discuţii în sală 
Dl Lucian Dubălaru: OK! După cum i s-a comunicat și doamnei, nu s-a luat nici o 

decizie și se amână decizia aceasta, dvs. parcând în continuare acolo.  
D-na Mirela Negoi: Se amână câteva zile, dar aceasta nu este o soluție. Câteva zile, 

nu înseamnă o certitudine pentru mine. 
Dl Gheorghe Ciontu: Domnule președinte, aș veni cu următoarea propunere,               

pentru că este o chestiune foarte delicată pe care o sesizează dumneaei, aș solicita 
executivului să ne spună cu proxima ocazie cum s-a rezolvat această problemă. 

Dl Lucian Dubălaru: OK! Mulțumesc! D-na Mitran, vă rog!  
D-na Georgeta Mitran: Vă mulțumesc, domnule președinte! Nu știu dacă în acest 

caz, dar din ce știu eu locurile de parcare pentru persoanele cu dizabilități sunt marcate cu 
scaune cu rotile. Nu are cum cineva să facă vreo confuzie sau să spună n-am știut că acela 
este loc de parcare pentru persoane cu dizabilități, de aceea cred că ar fi trebuit ca cei ce au 
hotărât, evident după ce s-a hotărât că este propice acea zonă pentru ghene, era corect ca 
doamna să fie informată şi în altă ordine de idei, locul de parcare să fie cât mai aproape de 
zona în care locuiește pentru că știți foarte bine, un copil cu handicap grav înseamnă că nu se 
poate deplasa, înseamnă că nu poate să fie răspunzător și atunci probabil mama este obligată 
să-l transporte într-un fel sau altul, o distanță mai mică sau mai mare. De aceea, rugămintea 
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mea și cred că sunt în asentimentul tuturor, ca toți cei care fac această propunere și care vor 
lucra acolo, să găsească cel mai apropiat loc pentru doamna și copilul domniei sale.  

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc! Dl consilier Florescu, vă rog! 
Dl Ştefan Viorel Florescu, consilier local: Situația doamnei nu este singulară, 

cunosc încă trei cazuri similare, din păcate au rămas fără locuri și li s-au atribuit locuri la 
celălalt bloc deci, distanță de cel puțin 200m față de scara unde locuiau. Așa că în cazul 
doamnei trebuie să vă mișcați repede dacă se va lua o decizie ca doamna să rămână cu locul 
de parcare și să se amplaseze acele ghene în altă parte, pentru că muncitorii vor veni într-o 
dimineață și doamna se va trezi cu gaură pe locul de parcare. Eu vă spun că dacă se vrea să se 
rezolve situația respectivă, se poate rezolva, dar vă spun sincer, sunt 3 cazuri, numai eu știu 
de trei cazuri similare cu cel al doamnei unde s-a întâmplat să se amplaseze acele ghene pe 
locuri de parcare cu dizabilități și oamenii s-au trezit că le-au fost date alte locuri de parcare 
la 100 și ceva de metri față de scara unde locuiau.  

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumim frumos! Dacă puteți să ne dați și adresa exactă,               
vă rog! OK! Mulțumesc! 

D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Pe scurt, o să preluăm acest subiect, o să mergem 
din nou la cei de la Administrația pentru Salubritate și colegii de la parcări ca să găsim                 
o soluție care să vă avantajeze și așa cum a spus și dl Ciontu și a avut o idee foarte bună, 
rămâne rugămintea către executiv. Din păcate, nu mai este nimeni în sală, nici                           
de la Administrația Comercială și nici de la Administrația pentru Salubritate, dar cu prima 
ocazie cele două instituții o să fie prezente aici să ne informeze cu privire la felul în care                 
au rezolvat solicitarea dvs..  

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos! D-na Mitran, vă rog!  
D-na Georgeta Mitran: Doar o precizare mai vreau să fac, domnule președinte! 

Având în vedere cele spuse de dl Florescu, cum că ar mai exista câteva persoane în aceeași 
situație, rugămintea adresată executivului de rezolvare să fie incluse și acele persoane                    
în momentul în care se rezolvă, în așa fel încât toate situațiile, care pot să fie potențiale 
cazuri, să se poată soluționa în cel mai scurt timp și oricum, în favoarea lor.  

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos! Dacă nu mai sunt alte intervenții,                
declar ședința închisă! Vă mulțumesc și vă doresc o seară minunată!  
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